

NEW BRUNSWICK
PROVINCIAL NOMINEE PROGRAM

NEW BRUNSWICK
省提名计划

DECLARATION OF COMMITMENT
TO NEW BRUNSWICK

NEW BRUNSWICK
承诺声明

(PLEASE PRINT CLEARLY OR TYPE)

(请清楚地填写或打印)

Complete and submit one form per application.

每份申请填写及递交一份表格。

I, _____
Principal Applicant's Family Name, Given Name(s)

我, _____
主申请人的姓氏, 名字

Passport No. or ID No.

护照号码或身份证号码

Date of Birth (dd/mm/yyyy)

出生日期(日/月/年)

declare the following:

作出以下声明:

I have completed and duly signed an **application to the New Brunswick Provincial Nominee Program**.

我已经填写了和妥当地签署了**New Brunswick省提名计划的申请书**。

I declare that if my application is approved by the Government of New Brunswick under the terms of the **New Brunswick Provincial Nominee Program**, I make a commitment to reside in New Brunswick with my dependent family members and to work or operate a business in New Brunswick and assume an active role in that business.

我声明如果我的申请在**New Brunswick省提名计划**的条款下获New Brunswick 政府批准, 我承诺会与我所供养的家属在New Brunswick居住, 在New Brunswick工作, 或经商, 并积极参与企业的业务。

I understand that if my application is approved, a **New Brunswick Provincial Nominee Certificate** will be issued in my name, applicable as well to the family members accompanying me.

我明白如果我的申请获批准, **New Brunswick省提名证书**会以我的姓名发出, 并适用于陪同我的家属。

I am aware of the fact that, following this New Brunswick nomination, any visa which may be issued to me and my dependents by the Canadian Visa Office in _____, on the basis of my nominee status, will identify New Brunswick as my/our province of destination and settlement.

我知道, 获New Brunswick 提名之后, 由于我的提名人身份, 由在_____的加拿大签证处发给我和我家属的签证, 会表明New Brunswick 是我/我们的目的地和定居省份。

I will contact a **New Brunswick Provincial Nominee Program** officer within 30 days of my arrival in Canada to provide my address and telephone number and will inform the said office of any subsequent change of address or telephone number.

I authorize the departments and agencies of the Province of New Brunswick to provide my personal contact information to the Immigration and Repatriation Secretariat for Program evaluation purposes over the three years after I receive my permanent resident status through the **New Brunswick Provincial Nominee Program**.

I understand all the above information, having asked for and obtained an explanation on every point which was not clear to me.

Signed in _____
City

This _____
Date

Signature of applicant

Affirmed before me
Sworn to before me

in _____
City

this _____
Date

Commissioner of oaths or Notary Public

n° _____

The information you provide on this form is collected for the purpose of assessing your application under the New Brunswick Provincial Nominee Program. It will not be disclosed except as authorized in this form or as required or authorized by law.

在我到达加拿大的30天内，我会跟New Brunswick省提名计划的移民官联系，提供我的住址和电话号码，以后的住址和电话号码若有任何更改，我也将通知移民官。

我授权New Brunswick省的其它部门和机构，在我通过New Brunswick省提名计划获得永久居民身份后的三年，能向移民部门提供我的个人联系资料，作为计划评估的参考。

我明白以上所有的资料，已经就我不清楚之处发问并获得解释。

签署于 _____
城市

在 _____
日期

申请人签署

在我面前确认
在我面前宣誓

于 _____
城市

在 _____
日期

监誓官或公证人

号码 _____

你在这表格上所提供的资料将用来评审你向New Brunswick省提名计划递交的申请。除非在这表格内已经授权或法律需要或授权之外，有关资料不会被透露。